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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond,  
 
We hebben uit de krant vernomen dat de situatie bij Senzer ‘onthutsend’ is aangaande beleid dat gevoerd 
wordt door directeur René Niks. Naar aanleiding wat wij uit de krant vernomen hebben, hebben wij de 
volgende vragen. 

1. Hoe heeft het zover kunnen komen? Was directeur Rene Walenberg niet op de hoogte wat er 

speelde binnen zijn organisatie Senzer? 

2. Als directeur Rene Walenberg wel op de hoogte was waarom heeft hij dan niet eerder ingegrepen en 

heeft hij het zo ver uit hand kunnen laten lopen. 

3. Was het bestuur op de hoogte dat directeur René Niks een schrikbewind voerde binnen de 

organisatie Senzer? Dat er een angstcultuur heerste en dat er medewerkers werden geschoffeerd. 

4. En zo niet, hoe komt dat dan is er wel voldoende feeling tussen directie van Senzer en bestuur van 

Senzer. 

5. Was het bestuur c.q. directie op de hoogte dat directeur René Niks in het kader van de 

Participatiewet met cliënten omging die tegen wettelijke bepalingen indruisten. En zo ja waarom is 

dan niet ingegrepen en zo nee hoe is dat mogelijk binnen z’n organisatie als Senzer. 

6. Had er bij directeur Rene Walenberg door het vele ziekteverzuim niet eerder een lichtje moeten 

gaan branden wat is hier aan de hand. 

7. Heeft hier directeur Rene Walenberg ook geen steken laten vallen? 

8. En hoe gaat het bestuur en directie van Senzer het een en ander zo snel mogelijk oplossen en de 

gemeenteraad hiervan op de hoogte brengen en houden.  

In afwachting van uw antwoorden, 
Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie 50PLUS,  Frans Mol en Jan van Aert 
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Antwoord college van burgemeester en wethouders:  
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 
Half december 2018 heeft de Algemeen Directeur van Senzer het Dagelijks Bestuur laten weten dat er 
signalen zijn binnengekomen over het functioneren van de directeur Arbeidsintegratie. Deze signalen zijn 
aanleiding voor een zorgvuldig onderzoek. Het is aan de directie van Senzer om de situatie in kaart te 
brengen en daar conclusies uit te trekken. Het bestuur wordt steeds op de hoogte gehouden en ondersteunt 
de directie bij het zoeken naar een snelle en zorgvuldige oplossing. Het onderzoek loopt op dit moment nog. 
Vanwege de zorgvuldigheid en vertrouwelijkheid die een dergelijk onderzoek vraagt, kunnen wij op dit 
moment geen inhoudelijke mededelingen doen. Wij vragen hiervoor uw begrip. Zodra het onderzoek is 
afgerond informeren wij u nader. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond  
de burgemeester     de secretaris  
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel  mr. drs. A.P.M. ter Voert 
 


